



家長教師會付款方法-繳費靈
PTA Payment Method - PPS

親愛的會員:

Dear Members:

家長教師會已於2019年9月開始透過繳費靈PPS (商戶編號 6629) 收取所有家長教師會相關活動的費用。本會建議尚未完成登記繳費靈服務之家長，可透過連結 <https://bit.ly/3gHtAR> 了解登記程序並完成相關手續。**請注意：繳費時必須選擇正確的商戶號碼以繳交費用。**

PTA has started to collect related activities expenses through PPS (merchant code: 6629) since September 2019. We recommend parents who have not yet completed the registration of PPS service registering via the link <https://bit.ly/3gHtAR>. **Please pay attention to the merchant code while making payment.**

編號 Code	商戶名稱 Merchant Name	用途 Purpose
6629	香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學 家教會(PTA)	繳交家長教師會活動費用 Payment for the expenses of PTA related activities.
9779	香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學 (HKBUAS)	增值學校ePayment戶口之用 Adding value to school ePayment account.

**閣下亦可利用繳費靈系統內之「賬單別名」功能，將上述兩個商戶名稱更改，以免出現錯誤增值/繳費的情況，如出現上述情況，退款需時，敬請體諒。如對上述繳費安排有任何問題，歡迎隨時電郵 info@hkbuaspta.org.hk 向家教會查詢。(請註明 貴子女姓名、班別、班號及聯絡電話)。

**You can also use the "Bill Nickname" function in PPS to differentiate the above two merchant names to avoid any wrong value-added/payment transactions. The refund process takes time and we hope parents can understand. If you have any questions about the above payment arrangements, please contact PTA via email info@hkbuaspta.org. (Please specify student's name, class, class number and contact number).

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學

第十五屆家長教師會

15th Batch of HKBUASPTA

2022年9月14日





14th Sept 2022

PPS 商戶編號 Merchant Code



Teacher Association 家長教師會

HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School PTA 香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家教會

6629

Primary or Secondary Education 小學或中學教育

HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School 香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學

9779

